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ZAPISNIK SA 28. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA ODRŽANE  
28. lipnja 2016. godine u 19,00 sati 

 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman 
Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Branko Kleković, Davorka 
Vukelić Ljubobratović, Marina Baričević, Damir Lončarić, dr. Dragan Magaš,  Vedran 
Antić, Žarko Stilin. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Sjednici nije nazočan: 
 
Dino Manestar 
 

Sjednici su nazočni: 
 
Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka 
Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. 
Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car, voditeljica Odsjeka Vjekoslava Glavan, 
predstavnik KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o. Igor Pavelić, direktor Murvice d.o.o. 
Jevgenij Prpić, direktor EKO Murvice Radivoj Belobrajić, direktorica Turističke 
zajednice Grada Crikvenice Marijana Biondić, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i 
čitaonice Irena Krmpotić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, 
zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica OŠ Zvonka Cara 
Desiree Pečaver, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, 
ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ Crikvenica Martina Magaš, predstavnici medija - 
Rade Puhar – Internet TV. 

 

Aktualni sat 

Aktualni sat 

Prije početka aktualnog sata vijećnici  i svi nazočni minutom šutnje odali su počast 

tragično preminulom načelniku Vinodolske općine Ivici Crniću.  

Mato Gavran izvijestio je nazočne o uspješno održanom nogometnom turniru – 

Jadranskom kupu na kojem je sudjelovalo 850 djece iz Italije, Slovenije, Bosne i 

Hercegovine i Hrvatske. Zahvaljuje se Turističkoj zajednici, Jadranu d.d., EKO 

Murvici, djelatnicima Gradske uprave, a posebno medijima Novom listu i Sportskoj 

TV. Postavlja pitanje zamjeniku gradonačelnika da li će Grad i ubuduće podržavati 

isti projekt. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će i ubuduće 

podržati ovakve projekte i tom prilikom istaknuo veliki trud Nogometnog kluba 

Crikvenice oko priprema za održavanje ovako velike manifestacije.  
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Ivana Ševredija postavlja pitanje vezano za novonastalu situaciju u naselju Kačjak i 

Jurići, odnosno postavljanje novog režima prometovanja i lošeg postavljanja 

prometne signalizacije. Drugo je pitanje kada će se asfaltirati preostali dio 

Vukovarske ulice. Zamjenik gradonačelnika odgovara da je takav režim uspostavljen 

radi efikasnijeg prometovanja, a da će se nedostaci popraviti. Izvršiti će se korekcije 

zbog parkirnih mjesta, te će se razmotriti koji će dio ulice biti dvosmjeran. Kada se 

radi o Vukovarskoj ulici prepreka su imovinsko-pravna pitanja a nada se da će se i to 

uskoro riješiti te će biti moguće asfaltiranje. 

Paulo Krmpotić čestita Nogometnom klubu Crikvenici kao i gradonačelniku i 

zamjenicima na održanom nogometnom turniru – Jadranskom kupu. Postavlja pitanje 

do kada će trajati građevinski radovi u Gradu obzirom na turističku sezonu. Kod 

pješačkih prijelaza na magistrali moli da se postave upozorenja – signalizacija. Isto 

tako da se prijelazi kod škola označe svjetlosnim znacima. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić se slaže da se osigura sigurnost pješaka rasvjetom ili 

signalizacijom. Za izvođenje građevinskih radova na području Grada ispričava se 

građanima ali naglašava da se isti privode kraju i da bi sedmi mjesec mogli dočekati 

bez radova.  

Kuzman Dokoza postavlja pitanje da li su osigurana sredstva za dovršetak radova 

dječjeg igrališta u Dramlju. Drugo je pitanje da li će se  urediti prilazi morskoj obali 

obzirom na dotrajale ograde i  rukohvate. Nadalje upozorava na problem za velikih 

kiša na području Dramlja. Naime postoje dva prirodna bunara na području Dražine 

iznad Ulice Br. Košuljandić Tomine. Za velikih kiša isti se prepune i voda pronalazi 

novi tok te ugrožava obližnje objekte. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da će se dječje igralište u Dramlju završiti do jeseni te će se osigurati 

sredstva za dodatnu opremu. Poznato mu je da se prilazi moru kao i dotrajale ograde 

moraju održavati, međutim ističe da kasnimo i da radove na morskoj obali izvodimo u 

tri djela. Najkritičnije točke će se riješiti. Ono što nije predviđeno Planom održavanja 

pomorskog dobra neće se moći napraviti u pripremi sezone, već će ostati za iduću. 

Kada se radi o prirodnim tokovima za početak će se razgovarati sa Hrvatskim 

vodama te je ukazao na probleme gradnje i betoniranja. 

Marina Baričević zahvaljuje na odgovorima na postavljena pitanja i zahvaljuje na 

postavljenoj rasvjeti na spomeniku Stjepanu Radiću u ime HSS-a. Nadalje ukazuje 

na problem sustavnog ukidanja terenskih ambulanti na području Grada. Sada je pred 

ukidanjem ambulanta u Jadranovu. Potrebno je da Grad uputi dopis prema 

Županijskom domu zdravlja. Nadalje moli direktora EKO Murvice da se pojača 

nadzor i čišćenje strogog centra Crikvenice. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić 

odgovara da do Grada nije stigla informacija o zatvaranju  ambulante u Jadranovu. 

Naglašava da će se uputiti pitanje ravnatelju Županijskog doma zdravlja kao i 

Županu o ovom problemu. Direktor EKO Murvice Radivoj Belobrajić odgovara da 

obavijesti o onečišćenim područjima Eko Murvica dobiva od Eko patrole odnosno od 

komunalnih redara. Naglašava da su djelatnici Eko Murvice krajnji izvršitelji. 
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Darko Pavlić upozorava na opasnost od krova stare škole za velike bure. Drugo je 

pitanje odvoza smeća iz prostora Eko Murvice u Vinodolskoj ulici. Ružna je slika 

kada se vozi prema Grižanima. Postavlja pitanje da li se gomile smeća mogu 

redovitije odvoziti. Daje primjedbu na izvođenje radova na prilaznoj cesti agrozone i 

smatra da se  treba postaviti tabela iz koje će se znati tko je investitor i koji se radovi 

izvode. Nadalje postavlja pitanje vezano za socijalne stanove. Iz dnevnog tiska – 

Novi list moglo se je saznati da će se stanovi dati u najam nedovršeni, pa ga zanima 

pod kojim će se kriterijima dati i u kojoj fazi završenosti. Direktor EKO Murvice 

odgovara da se mora raspisati natječaj kako bi se odvezao otpad. Kako je na izbor 

izjavljena žalba tako se kasni sa odvozom. Na natječaju je odbrana firma iz Zagreba 

koja mora odvesti cca. 70 kamiona otpada,međutim odvoz će uskoro početi. 

Zamjenik gradonačelnika obećava postavljanje table na mjestu radova prilaznog puta 

agrozoni. Kada se radi o krovu stare škole isti nije saniran ali je siguran i vodi se 

računa o slučajnom oštećenju zbog nevremena. Zamjenica gradonačelnika Silvia 

Crnić vezano za dodjelu socijalnih stanova odgovara da je informacija pogrešna, te 

da se stanovi neće davati u najam nedovršeni, već sukladno postojećoj gradskoj 

odluci. Kriterije će se donijeti na slijedećem Gradskom vijeću. Važno je naglasiti da je 

ovo prvi puta da Grad Crikvenica ulaže u socijalne stanove. Darko Pavlić naglašava 

da je u Novom listu napisana pogrešna informacija. 

Damir Lončarić daje primjedbu da je već nekoliko puta obećavano da će se u Selcu 

srediti vertikalni prilazi prema moru. Između Hotela Slaven i autokampa prilazi su 

neugledni i bez rasvjete. Može se jedino primijetiti da je u zadnjih nekoliko dana 

organizirana košnja. Postavlja pitanje koji je razlog da se to nije izvršilo. Isto tako je 

neosvijetljeno stepenište koje se spušta od Matkina. Selce već bilježi dovoljan broj 

gostiju a isti gravitiraju i koriste sve te prolaze da bi došli do mora odnosno do plaže. 

Stječe se dojam kao da se namjerno u Selcu ne rješavaju ova pitanja. Nadalje se 

osvrće na prometnu situaciju u Selcu. Već je ranije naglašeno da je složeno riješiti 

prometovanje ulicom Emila Antića. Nadalje od centra Selaca do uvale Slane ulicom 

Ivana Jeličića prometovalo se nije u turističkoj sezoni  u večernjim satima od 18,00  

sati. Instaliran je podizač tako da su podignuti stupići zatvarali promet, međutim to 

sada više ne funkcionira. Na cijelom se potezu ulice može slobodno parkirati. Poziva 

nazočne da se svojim dolaskom u Selce uvjere u sve iznijete činjenice. Daje i 

prijedlog za buduće razmatranje prometovanja u smislu da ulica od Trga koja vodi 

prema Novom Vinodolskom – sadašnji izlaz i Selaca bude dvosmjerna do križanja s 

Ulicom Andrije Antića, kako bi svi koji žive u istočnom dijelu Selaca imali prilaz do 

opskrbnog centra, a povratak im je omogućen Ulicom Maršala Tita. Zamjenik 

gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je često u Selcima. Činjenica je da 

prilazni put nismo napravili i dočekali tako sezonu i veoma mi je žao te preuzimam 

odgovornost na sebe. Za električne stupiće koji se podižu i spuštaju pokušali smo ih 

popraviti ali bezuspješno. Prijedlog za dio dvosmjerne ulice uzeti će se u obzir 

prilikom uređenja trga, a to bi stvorilo i drugi krug što ne bi bilo loše. 
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Direktor EKO MURVICE Radivoj Belobrajić obraća se nazočnima u svezi pokradenih 

nasada u parkovima Grada Crikvenice te upućuje apel i preko Gradskog vijeća a traži 

i da se objavi u medijima jer su krađe nasada poprimile veće razmjere. 

Davorka Vukelić čestita NK Crikvenici za organizaciju nogometnog turnira, te 

naglašava da su takve manifestacije dobrodošle u Crikvenicu a naročito kada 

okupljaju ovako veliki broj djece kako je to okupio i nogometni turnir. Zahvaljuje 

Gradskoj upravi i Murvici d.d. na izgrađenom novom pomoćnom igralištu. Predlaže 

da se na kolniku Kotorske ulice od tehničkog pregleda prema Grižanama  do mosta 

ucrta horizontalna signalizacija – bijela crta. Postavlja pitanje kakvi se radovi izvode 

na plaži ispod „odmarališta Sestara Milosrdnica“. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da na cesti – Kotorska ulica prema Grižanama nisu primijećeni 

problemi u prometovanju. Kada se radi o plažama vrši se dohrana plaža. Daje i 

odgovor na pitanje Damira Lončarića kada se radi o osvjetljenju prolaza kod Slavena 

i napominje da će se to riješiti u suradnji s Jadran d.d. jer će Jadran u svoje dvorište 

postaviti osvjetljenje koje će ujedno biti i osvjetljenje puta. 

Branko Kleković postavlja pitanje kada će se završiti građevinski radovi na velikim 

investicijama jer je sezona već počela. Nadalje pita da li se može riješiti oborinska 

odvodnja od ruske crkve do stare pumpe, gdje za velike kiše voda nosi materijal i 

kabel javne rasvjete što predstavlja i određenu opasnost. Isto je županijska cesta i 

trebalo bi poslati upit županijskoj upravi. Zamjenik gradonačelnika odgovara da će se 

građevinski radovi završiti do 01. srpnja. Kada se radi o oborinskim vodama od stare 

pumpe prema Crikvenici isto će se nastojati riješiti zajedno sa rotorom Duga. 

Igor Posarić napominje da je zadnje nevrijeme zbog velikog obima kiše stvorilo 

oštećenja na Črnom mulu zbog velikog dotoka vode a isto tako i kod lokacije 

Esplanade. Zanima ga što  Murvica d.o.o. poduzima u ovakvim situacijama i da li je 

učinjena analiza štete. Druga se primjedba odnosi na parkirana vozila na ulazu u 

groblje. Eko Murvica trebala bi o istom voditi računa. Jevgenij Prpić direktor Murvice 

odgovara da analiza nije napravljena i da se isto pitanje odnosi na Grad Crikvenicu. 

Murvica održava oborinsku odvodnju ugovorom. Veliki dotok vode dogodio se je jer je 

količina vode tolika da ne može proći kroz cijevi. Zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić odgovara da na  tom području nema oborinskih kolektora. Održavanje 

padne na Murvicu, a činjenica je da se može bolje održavati. Radivoj Belobrajić 

odgovara da će riješiti parkiranje na ulazu u groblje. 

Zdravko Pernar pohvaljuje pročelnicu komunalnog sustava Car Stanku  za urednost 

gradskih plaža i dobru pripremu. S tim u svezi napominje da bi trebali imati prospekt 

plaža u Crikvenici koji bi ponudili turistima. Naglašava problem ustajale vode na 

arheološkom nalazištu kraj nogometnog igrališta kao i pojavu žaba u velikom broju. 

Zamjenica gradonačelnika odgovara da ima želju da se prospekt o plažama izda kao 

vodič i da je već razgovor sa direktoricom TZ Crikvenica obavljen. Silvija Huljina 

odgovorila je da je prostor arheološkog lokaliteta problem Grada, a isti ovisi o Zakonu 



 5 

o muzejima. Do kraja tjedna izaći će natječaj za sanaciju tog lokaliteta i nada se da 

će se do kraja godine sve sanirati. 

Josip Friš navodi da je Institut za javne financije objavio istraživanje o 

transparentnosti gradskih proračuna gradova i općina u Republici Hrvatskoj koji 

podrazumijeva mogućnost građana da dobiju potpune, točne pravovremene i 

razumljive informacije o proračunu. Zanima ga gdje se nalazi Crikvenica obzirom na 

druge gradove i općine te da li smo se i dalje zadržali u samom vrhu jedinica lokalnih 

samouprava a između ostalog i kakva je transparentnost proračuna. Nadalje ponavlja 

pitanje sa prošle sjednice da li se mogu za stanovnike Crikvenice koristiti povlaštene 

parking karte na parkiralištu kod Doma zdravlja. Zamjenica gradonačelnika Silvia 

Crnić odgovara  da je prema istraživanju Instituta za javne financije, Grad Crikvenica  

drugu godinu za redom među najtransparentnijim gradovima u Hrvatskoj, kada je 

riječ o otvorenosti (transparentnosti) proračuna. Crikvenica je još prošle godine ušla u 

društvo najtransparentnijih gradova u Hrvatskoj osvojivši maksimalan broj bodova u 

istraživanju Instituta za javne financije. Ovo značajno priznanje struke Crikvenica je 

dobila drugu godinu za redom i to na temelju Proračuna za 2015. godinu. Utvrđeno je 

kako su na transparentan način građanima prikazani svi proračunski dokumenti, od 

Godišnjeg izvješća za 2014. godinu, Polugodišnjeg izvršenja Proračuna za 2015. 

godinu, Prijedloga Proračuna za 2016. godinu, izglasani Proračun kao i Proračun za 

građane Posebna pažnja istraživanja posvećena je mogućnostima koje se 

građanima pružaju kako bi oni dobili potpune, točne, pravovremene i razumljive 

podatke o Proračunu. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će se 

problem sa parkiranjem riješiti do kraja tjedna. 

Stilin Žarko pohvaljuje v.d. ravnateljicu Knjižnice Irenu Krmpotić za organizaciju 

smotre mažoretkinja koja je održana u Crikvenici. Postavlja pitanje vezano za članak 

u novinama gdje je gradonačelnik u intervjuu naveo da je Grad Crikvenica od Vlade 

RH ove godine dobio 7 – 8 miliona što je više u odnosu na četiri godine od prošle 

Vlade. Zanima ga da li je to 7 ili 8, jer je prošli puta kada se je radilo o 25 miliona bio 

krivi podatak u dnevnom tisku. Ne tako dugo bile su kritike od strane gradonačelnika 

zbog porezne reforme provedene od prošle vlade kada je rečeno da  je u proračunu  

dva i pol miliona  manje sredstava, pa su se smanjivala sredstva za sport i kulturu. 

Zanima ga da li je uistinu dva i pol miliona manje uplaćenih sredstava. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da će gradonačelnik pisano odgovoriti na prvo pitanje kada 

se radi o 7 – 8 miliona jer je taj podatak iz njegovog intervjua. Kada se radi o 

smanjivanju sredstava u gradskom proračunu radi se o nešto više od dva miliona 

kuna što je prihod od poreza na dohodak a to su sredstva koja su direktno išla za 

javne potrebe. To je reforma kojom je netko morao platiti središnju upravu pa su to 

gradovi morali podnijeti. Kod nas se to nije tako osjetilo jer je u Gradu povećana 

gospodarska aktivnost, premet sa nekretninama je povećan te se je gubitak namirio. 

Predsjednik Gradskog vijeća obrazlaže podatke Instituta za javne financije, koje je na 
prošloj sjednici iznio vijećnik Dino Manestar. On je iznio istinite podatke a to su da je 
Crikvenica za sufinanciranje projekata od strane EU povukla 16,8 % sredstava po 
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stanovniku, međutim nije iznio podatak da PGŽ nije povukla ništa i da 85% općina i 
preko 50% gradova nije dobilo niti kune. 
Nadalje moli stručne službe Grada da Jadranu d.d. postavi slijedeća pitanja. Pitanja 
se odnose na dosadašnje poslovanje Jadrana u 2015. godini. Iako veseli rast 
prihoda, ali se kratkoročno na ovome ne može stati. Zanima ga Jadran dugoročno 
kao najvažniji subjekt u Gradu koji je prevažan za osobne promocije i marketinške 
spinove a ne daj bože za političku promociju. Dublje analizirajući moli da mu se 
prezentiraju podaci: zanima ga zašto su za razliku od 2014. godine u 2015 godini 
koeficijenti tekuće likvidnosti, ubrzane tekuće likvidnosti, novčani omjeri te koeficijent 
novčane mase u ukupnoj imovini srezani gotovo na pola. Nadalje koeficijenti 
financijske stabilnosti prvog i drugog stupnja nakon što su 2013. i 2014. Bile iznad 
minimalne potrebne vrijednosti, 2015. su pale i dotakle minimalnu potrebnu vrijednost 
– zašto je to tako. Treća je stvar ona koja pokazuje najrealnije i najpoštenije jačinu i 
snagu poduzeća tj. nekakav trend snage, a on se u financijskom rječniku zove 
obrambeni interval koji se mjeri u danima a pokazuje prema financijskim podacima 
koliko dana može poduzeće preživjeti uz trenutni obujam poslovanja bez ikakvih 
dodatnih primitaka gotovine, a što je veća ova vrijednost to je poduzeće financijske 
otpornije na krize. Obrambeni interval 2013. godine bio je 179 dana, 2014. godine bio 
je 103 dana dok je 2015. godine iznosio samo 66 dana. Iz toga se zaključuje da je u 
roku tri financijske godine poslovanja Jadrana, Jadran  postao gotovo tri puta 
neotporniji na eventualne financijske krize koje mogu zadesiti Jadran a mogu biti 
uzrokovane bilo kojim vanjskim čimbenikom na koje Jadran utjecaja nema. Najbolji 
pokazatelj negativnog financijskog smjera u kojem se Jadran kreće je bonitet. 2014. 
godine bio je A2, 2015. Pao je na B2.Bonitet tj. ocjena boniteta jedan je od najtočnijih 
pokazatelja poslovanja poduzeća tj. njegove financijske stabilnosti i kompetentnosti 
na tržištu kapitala. 
 
Darko Pavlić ima primjedbu na pitanja predsjednika navodeći da krši Poslovnik, jer se 
na aktualnom satu pitanja postavljaju gradonačelniku, zamjenicima i društvima u 
vlasništvu Grada. Predsjednik Gradskog vijeća priznaje grešku i daje sam sebi 
opomenu, te usmjeruje svoje pitanje na gradonačelnika.  
 
Davorka Vukelić Ljubobratović kao član Nadzornog odbora Jadrana iskazuje 
zadovoljstvo za interesom za Jadran i za postavljanjem pitanja. Jadran je najvažniji 
subjekt u Gradu i Gradsko vijeće treba dobiti odgovore na postavljena pitanja. 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik 
Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 16 vijećnika. 

Primjedbu na dnevni red predložen od strane predsjednika Gradskog vijeća 
imala je Davorka Vukelić. Predložila je da se točka 2. Dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o I. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika Grada Crikvenice odgodi za iduću sjednicu Gradskog vijeća a iz 
razloga nepostignutog dogovora sa Sindikatom djelatnika Gradske uprave što je 
vidljivo iz naknadnih materijala koje su vijećnici zaprimili email poštom. Predsjednik 
Gradskog vijeća predložio je pauzu. 

Nakon pauze očitovala se je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić u ime 
predlagača naglašavajući da predlagač ne povlači točku. Obrazložila je da je u 
materijalima koji su dostavljeni naknadno zaboravljeno prvo očitovanje Sindikata koje 
ustvari nije očitovanje već opstruiranje dijaloga. Prema informacijama iza toga ne 
stoje svi  djelatnici već uži krug sindikata. Zašto je došlo do toga nije mi poznato ali 
zbog toga Prijedlog odluke ne treba stati. Koliko mi je poznato odlukom će se 
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omogućiti i zapošljavanje komunalnih redara u turističkoj sezoni što svima nama 
mora biti u interesu. Nakon obrazloženja predsjednik je dao na glasovanje prijedlog 
Davorke Vukelić za odgodom točke.  

6 vijećnika izjasnilo se je za skidanje točke s dnevnog reda 
10 vijećnika izjasnilo se je da točka ostane u dnevnom redu kako je i 

predviđeno. 
 
Dnevni red sjednice prihvaćen je sa 10 glasova ZA, dok je 6 glasova bilo protiv 

dnevnog reda. 
 

    
     D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
službenika i namještenika Grada Crikvenice, 
3. Prijedlog odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa 

za Grad Crikvenicu , 
4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra, 
5. Prijedlog rješenja o imenovanju Trga Placa,  
6. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Drenin , 
7. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Put Družbe sestara Presvetog Srca 

Isusova , 
8. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Dražica, 
9. Prijedlog odluke o izradi II. Izmjena i dopuna UPU Crikvenica centar , 

         10. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. 
godinu, 
         10.1. Opći i posebni dio Proračuna 2016-18. godine 
         10.2. Prijedlog plana razvojnih programa II izmjene 2016-18. godine 
         10.3. Prijedlog plana proračuna po izvorima II izmjene 2016.godina 
         10.4.1. Upravni odjel za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu  
         10.4.2. Dječji vrtić „Radost“  
         10.4.3. Osnovna škola Vladimira Nazora  
         10.4.4. Osnovna škola Zvonka Cara  
         10.4.5. Gradska knjižnica Crikvenica  
         10.4.6. Centar za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić  
         10.4.7. Muzej Grada Crikvenica  
         10.4.8. Vijeće albanske nacionalne manjine  
         10.4.9. Upravni odjel za financije, turizam i gospodarstvo  
         10.4.10. Upravni odjel za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša 
i imovinu  
         10.4.11. Javna vatrogasna postrojba  
         10.5. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi I. izmjene za 2016.godinu 
         10.6. Prijedlog programa spomeničke rente I. izmjene za 2016. godinu 
         10.7. Prijedlog programa održavanja objekata komunalne infrastrukture za 
2016. godinu 
         10.8. Prijedlog programa gradnje objekata komunalne infrastrukture za 2016. 
godinu. 
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TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 
TOČKA 2. Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun 
plaće službenika i namještenika Grada Crikvenice  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 
U raspravi su sudjelovali Branko Kleković i zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 
o I. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 
Grada Crikvenice 
(tekst Odluke Klasa:120-01/13-01/30, UR.BR: 2107/01-04/02-16-05 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog 
interesa za Grad Crikvenicu  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
Vijećnici su sa  
16 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 
o utvrđivanju popisa pravnih osoba od posebnog interesa za Grad Crikvenicu  
(tekst Odluke Klasa:011-01/15-01/04, UR.BR: 2107/01-04/03-16-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
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15 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U  
o ukidanju statusa javnog dobra  
(tekst Odluke Klasa:940-01/14-01/63, UR.BR: 2107/01-06/07-16-14 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 5. Prijedlog rješenja o imenovanju Trga Placa  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
R J E Š E N J E 
o imenovanju Trga Placa  
(tekst Rješenja Klasa:015-08/16-01/04, UR.BR: 2107/01-06/03-16-2 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 6. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Drenin  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
14 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
R J E Š E N J E 
o imenovanju Ulice Drenin 
(tekst Rješenja Klasa:015-08/16-01/03, UR.BR: 2107/01-06/03-16-2 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 7. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Put Družbe sestara Presvetog 
Srca Isusova  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA  
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0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
R J E Š E N J E 
o imenovanju Ulice Put Družbe sestara Presvetog Srca Isusova  
(tekst Rješenja Klasa:015-08/16-01/07, UR.BR: 2107/01-06/03-16-2 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 8. Prijedlog rješenja o imenovanju Ulice Dražica  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
R J E Š E N J E 
o imenovanju Ulice Dražica 
(tekst Rješenja Klasa:015-08/16-01/05, UR.BR: 2107/01-06/03-16-2 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 9. Prijedlog odluke o izradi II. Izmjena i dopuna UPU Crikvenica centar 
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. Pročitao je i amandman gradonačelnika koji glasi: 
 
„U članku 4. Prijedloga odluke, stavak 1. podstavak 3. Iza riječi „ i pješačkih površina 
unutar obuhvata plana“      dodaju se riječi „javnih zelenih površina i zaštitnih zelenih 
površina“ 
 
Anandman je postao sastavni dio Prijedloga odluke. 
 
Vijećnici su sa  
15 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
0 SUZDRŽANIH glasova  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
O D L U K U 
o izradi II. Izmjena i dopuna UPU Crikvenica centar 
(tekst Odluke Klasa:350-01/16-01/80, UR.BR: 2107/01-06/02-16-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
  
 
TOČKA 10. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2016-
18. godinu  
         10.1. Opći i posebni dio Proračuna 2016-18. godine 



 11 

         10.2. Prijedlog plana razvojnih programa II izmjene 2016-18. godine 
         10.3. Prijedlog plana proračuna po izvorima II izmjene 2016.godina 
         10.4.1. Upravni odjel za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu  
         10.4.2. Dječji vrtić „Radost“  
         10.4.3. Osnovna škola Vladimira Nazora  
         10.4.4. Osnovna škola Zvonka Cara  
         10.4.5. Gradska knjižnica Crikvenica  
         10.4.6. Centar za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić  
         10.4.7. Muzej Grada Crikvenica  
         10.4.8. Vijeće albanske nacionalne manjine  
         10.4.9. Upravni odjel za financije, turizam i gospodarstvo  
         10.4.10. Upravni odjel za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša 
i imovinu  
         10.4.11. Javna vatrogasna postrojba  
         10.5. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi I. izmjene za 2016.godinu 
         10.6. Prijedlog programa spomeničke rente I. izmjene za 2016. godinu 
         10.7. Prijedlog programa održavanja objekata komunalne infrastrukture za 
2016. godinu 
         10.8. Prijedlog programa gradnje objekata komunalne infrastrukture za 2016. 
godinu. 
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. Pročitao je i dva amandmana gradonačelnika koji su postali sastavni dio 
Prijedloga proračuna.  
(amandmani KLASA 021-01/16-01/29 UR.BR.:2107/01-03/01-16-1,2 prileže 
Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 
Kako rasprave nije bilo prišlo se je glasovanju kako slijedi: 
 

1. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2016-18. godinu  
(tekst II. Izmjena KLASA: 400-06/169-01/05  UR.BROJ.: 2107/01-05/01-16-4 sa 
pratećim dokumentima prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

2. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Opći i posebni dio Proračuna 2016-18. godine 
 
 

 
3. Vijećnici su sa  

11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
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4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Plan razvojnih programa II izmjene 2016-18. godine 
 

4. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Plan proračuna po izvorima II izmjene 2016.godina 
 

5. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Opise programa Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu 
 

6. Vijećnici su sa  
13 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
2 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Dječjeg vrtića „Radost“  
 

7. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Osnovne škole Vladimira Nazora 
 

8. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
2 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Osnovne škole Zvonka Cara 
 

9. Vijećnici su sa  
13 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili  opise programa Gradske knjižnice Crikvenica 
 

10. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Centra za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić  
 
 

11. Vijećnici su sa  
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13 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
2 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Muzeja Grada Crikvenica 
 

12. Vijećnici su sa  
10 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Vijeće albanske nacionalne manjine 
 

13. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Upravni odjel za financije, turizam i gospodarstvo  
 
 

14. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i imovinu  
 
 

15. Vijećnici su sa  
12 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili opise programa Javne vatrogasne postrojbe  
 

16. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Programa javnih potreba u kulturi I. izmjene za 2016.godinu 
 

17. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program spomeničke rente I. izmjene za 2016. godinu 
 
 

18. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
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4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program održavanja objekata komunalne infrastrukture za 2016. godinu 
 

19. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA  
1 glas PROTIV  
4 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli  
Program gradnje objekata komunalne infrastrukture za 2016. godinu. 
 
 
Dovršeno u 20,45 sati. 
 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor,v.r.    Lovorko Gržac, ing.,v.r. 
 

 

 


